
Zápis z jednání OV Radešov dne 29.11.2010  

Přítomní: M. Seidlová, M. Pohlová, J. Krtička 

Projednávané body: 

1. Žádáme o opravu světel veřejného osvětlení. Tři lampy nesvítí, info podá p. Pohl. 

2. Na návsi se první adventní neděli rozsvítil vánoční stromeček, který ozdobili radešovští 

hasiči s dětmi. Děkujeme p. Beranovi za zajištění stromku. 

3. V sobotu 20.11. vyčistili hasiči příkopy a odtokové kanály od spadaného listí a jehličí. 

4. Děkujeme za vybudování nového stání pro kontejnery na separovaný odpad. Pokud je 

již dokončené, prosíme, aby tam byly kontejnery přemístěny. Kontejner na skleněný 

odpad prosíme umístit na kraj směrem k Polici. 

5. Začala zima a uvažovali jsme, že by mohlo být zajímavé vytvořit trasy pro běžkaře po 

Havlatce a směrem k Bezděkovu. Vláďa a Mirka Seidlovi budou mít určitě bližší 

návrhy. 

6. Rádi bychom se dozvěděli kolik bylo letos proinvestováno z radešovského rozpočtu. Ze 

40 000,-Kč byla financována jenom jedna akce, a to odvodnění koňských pastvin. 

7. Jako požadavek do rozpočtu na příští a další roky máme již v minulosti projednávanou 

cestu od návsi, po horní části Radešova až nahoru k bezděkovské silnici. Současně s 

tím by bylo vhodné vybudovat „obchvat“ pozemků p. Jiráska nad návsí. 

Zapsal: Jan Krtička 
 


